



我们的理念

巍然立于亚洲热带雨林中的青龙树，以悄然绽放沁人馨香的金黄花冠著称。此种华丽高贵的树木启发了人们在无可逆转的岁月中品味时间、活出精彩的信念，提醒我们珍惜分分秒秒，体验神怡瞬间。

宁静之感：舒缓心神，融入宁静祥和的自然风光。安然入座，在护疗师精心安排的足部清洁中放松，护疗后享用香醇的草本饮料并品尝提神小食。只需片刻，便可忘却世间烦嚣。所有悦椿Spa均贴心地为您预留了30分钟的静心时间，让您尽情享受非凡体验。

宾客须知

礼仪

为确保所有宾客可以尽情享受体验，我们要求各位宾客尽量保持安静。没有成人陪护的儿童不得在Spa内逗留。我们希望您小声交谈，尊重其他宾客的隐私。

请将移动手机与电子设备关闭或调至静音模式。

静心时间

所有护疗（手部、足部、头部以及指定的护疗项目除外），均为宾客预留了30分钟的茶点及静心时间。

登记

预约成功后请至少提前15分钟到Spa前台登记，以保证足够的护疗时间。为了公平服务其他宾客，迟到将导致服务时间缩短。

贵重物品

我们建议您不要在Spa中佩戴珠宝。若有遗失的钱财或贵重物品，管理层与工作人员将不承担任何责任。

烟酒

Spa场所禁止吸烟或饮酒。

取消预约规定

请提前24小时取消预约，以便我们为您另作安排。若在预约时间前的4小时内取消预约，我们将征收50%的取消费。若未按预约时间到场，我们将征收全额费用。

退款规定

护疗配套收费不得退费，未服务项目不可保留或替换至下次使用。

礼品券

选购礼品券，邀请亲友纵情享受舒适体验。欲了解详情，请联系我们的Spa接待人员。

免责声明

悦椿Spa中的Spa护理、服务和/或设施仅供一般护理之用，不可替代阁下可能需要的专业医疗，药品等。对于由悦椿Spa护理、服务和/或设施导致或与之有关的义务、索赔、法律诉讼费用（在赔偿的基础上）、伤害与损失，宾客将完全免除悦椿Spa及其控股公司、附属企业、子公司、代表、代理人、工作人员与供应商的责任。

悦椿招牌护理

精选Spa护疗配套，令身、心、灵重振活力，焕发新生

花语沁心

人民币1,950元/180分钟

· 60分钟悦椿按摩 · 15分钟滋养美体裹身 · 45分钟花袋磨砂 · 60分钟任选面部护理

温馨贴士：完美融合多种悦椿Spa经典护理项目的全方位护疗体验，为您带来值得拥有的细致呵护。在沁人心脾的清爽花香中享受无尽的愉悦时刻。

活力新生

人民币1,430元/120分钟

· 30分钟肌肉拉伸 · 30分钟草药盐热敷 · 60分钟任选身体按摩

温馨贴士：缓解日积月累而成的肌肉疲劳状态，改善身体灵活性。此款护疗将让您精神奕奕，以焕然一新的状态迎接一整天的精彩。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

悦椿精华

从一系列精心设计的Spa护疗配套中，挑选特别为男士与女士定制的个性体验

光彩美颜

人民币1,350元/120分钟

· 60分钟任选身体按摩或护理 · 60分钟面部护理

温馨贴士：适合需要从头到脚全方位呵护的宾客。自谱一段属于自己的美颜旋律，自由选配护疗组合，令身心重振活力，由内至外焕发健康光彩。

润泽净化

人民币1,350元/120分钟

· 30分钟暖姜美体磨砂 · 30分钟元气泥膜美体润肤 · 60分钟任选身体按摩

温馨贴士：排毒首选，利用温暖生姜促进血液循环，磨砂深度净化身体。泥膜将去除杂质，令肌肤重焕光泽，富有弹性。

甜蜜呵护

人民币1,350元/120分钟

· 30分钟桐果美体磨砂 · 60分钟滋润按摩 · 30分钟迷你面部护理

温馨贴士：令身体焕发内在光彩的首选，采用富含多种维生素与抗氧化物的桐果，有效软化并润泽肌肤。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

悦椿精华

从一系列精心设计的Spa护疗配套中，挑选特别为男士与女士定制的个性体验

安神忘忧

人民币1,180元/90分钟

· 60分钟爪哇按摩 · 30分钟头皮按摩

温馨贴士：减压护理首选。利用深层组织按摩技艺缓解肌肉疲劳，促进血液循环，打造极致放松愉悦体验。针对各个压力点的头皮按摩将平息纷乱的思虑，令您重返安宁心境。

唤醒感官

人民币1,180元/90分钟

· 60分钟多元按摩 · 30分钟足部按摩

温馨贴士：唤醒感官的首选。精心搭配的按摩组合帮助您改善身体灵活性，缓解肌肉疲劳。足部按摩为舒适体验画下完美句点。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

身体按摩

悦椿Spa的精选按摩系列，每一款都能舒缓身心，帮助感官重获活力

悦椿按摩

人民币800元/60分钟 1,130元/90分钟

温馨贴士：悦椿Spa的独创招牌按摩，作用于您的关键穴位，调理体内之“气”及活力。按摩使用的欣快按摩精油，有效促进集中力，更为您注入源源活力。

多元按摩

人民币800元/60分钟 1,130元/90分钟

温馨贴士：结合泰式与瑞典式按摩，消除酸痛，缓解僵硬，增强肌体灵活度。充沛按摩精油将激发无限灵感及感官活力。

爪哇按摩

人民币800元/60分钟 1,130元/90分钟

温馨贴士：此款深层组织护理沿袭古老巴厘传统按摩技艺，释放身体压力，改善睡眠质量。和谐按摩精油给予心灵音乐般的舒缓与协调。

泰式按摩

人民币800元/60分钟 1,130元/90分钟

温馨贴士：以精巧轻柔的拉伸动作改善身体灵活性，然后是泰式无精油按摩，以掌压与指压作用于身体经络。

梦幻按摩

人民币800元/60分钟 1,130元/90分钟

温馨贴士：专为疲惫劳累的宾客而设计的放松按摩，利用混有芝麻与荷荷巴油、富含维生素E的温热澄净按摩精油消融肌肉紧张。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

便捷型按摩

爽利提神的快节奏护疗，迅速舒缓紧绷的肌肉，激活沉睡的感官

背部解疲

人民币490元/30分钟 680元/45分钟

温馨贴士：利用中强力度按摩缓解背部酸痛，消除疲劳。

足部放松

人民币490元/30分钟 680元/45分钟

温馨贴士：腿部与足部按摩，令您的脚步更为轻盈愉悦。

头部与肩部按摩

人民币490元/30分钟 680元/45分钟

温馨贴士：看似简单的头部与肩部组合按摩，巧妙缓解疲劳，效果显著。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

足部反射疗法

爽利提神的快节奏护疗，迅速舒缓紧绷的肌肉，激活沉睡的感官

九天云上

人民币900元/90分钟

温馨贴士：背部按摩令您深度放松，足部磨砂释放内心烦扰。最后的足部反射疗法按摩，让您焕发活力。

足底觉醒

人民币550元/60分钟

温馨贴士：通过足部磨砂和足部反射疗法按摩，舒缓紧绷的足部肌肉，安抚疲惫不堪的身心。

*足浴随心选:

芳香盐：芳香盐是排毒和清洁肌肤的最佳选择。

柑橘：柑橘能有效提升人体免疫力，并具有抗氧化和消炎的作用。

生姜：生姜能促进血液循环并具有消炎的功效。

人参：人参有助于减轻疲劳和提高抵抗力。

牛奶：牛奶令肌肤滋养水润，更显娇嫩柔滑。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

【蒂贝伊】美颜护理

精选奢华高效的美颜护理，为肌肤注入新生活力，绽放奕奕神采

紧致提升护理

人民币1,880元/90分钟

有效成分：细胞保护复合物、创造复合物、提升蛋白肽

紧致提升护理疗程，科学级打造紧实提升三部曲（重塑肌肤轮廓、提升紧致、对抗自由基），让肌肤再现紧实饱满轮廓清晰的少女感。

适合成熟，肤色暗沉的肌肤。

护理流程：舒柔洁面护理 - 亮采焕颜去角质 - 胶原赋弹与胜肽塑颜双重精华 - 提拉紧致按摩 - 浓缩精华液 - 焕能肌活面膜 - 焕彩净白补湿 - 提升赋活眼部啫喱

细胞修护再生护理

人民币1,280元/60分钟

有效成分：益生元活性成分、讯息氨基酸-青春蛋白肽、生物兼容的维生素C

这是一款被定义为细胞调养的系列疗程，3种活性成分能够调节肌肤菌群平衡，促进肌肤新陈代谢，让肌肤细胞不仅获得所需营养，还能在一个安心和舒适的环境中健康生长。

适合人群：追求健康肌肤，医美前后、敏感肌肤、痘痘肌肤

护理流程：舒柔洁面护理 - 亮采焕颜去角质 - 时光悦活多元修护精华-衡润保湿面部按摩-时光悦活多元修护精华 - 衡润保湿面膜 - 时光悦活柔肤 - 提升赋活眼部啫喱

衡润保湿精华护理

人民币980元/60分钟

有效成分：细胞保护复合物、智能保湿复合物

衡润保湿精华护理疗程，可以令您的肌肤光洁水润透亮，焕发活力。肌肤层层吸收水分营养、保护细胞、延长细胞寿命，呈现水光弹润的肌肤。

适合干燥、缺水、敏感肌

护理流程：舒柔洁面护理 - 亮采焕颜去角质 - 衡润保湿面部按摩 - 衡润保湿面膜 - 提升赋活眼部啫喱

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

美体磨砂

选择一款基于天然原料精心开发的身体磨砂，所用原料均在护疗之前现场新鲜调配

杏仁牛奶

人民币460元/30分钟

适用于所有皮肤类型

温馨贴士：采用具有天然美白效果的原材料，打造更加柔嫩细腻的肌肤。

芬芳果香

人民币460元/30分钟

适用于所有皮肤类型

温馨贴士：此款抗氧化性出众的美体磨砂糅合了香橙、胡萝卜、苹果与柠檬汁，打造白净亮丽肌肤。

蜂蜜芝麻

人民币460元/30分钟

适用于普通与干性皮肤

温馨贴士：温柔的去角质磨砂护理，令肌肤呈现细腻光滑的美态，并散发出怡人的蜂蜜甜香。

茉莉鸡蛋花

人民币460元/30分钟

适用于油性皮肤

温馨贴士：令肌肤水润光亮，并且如鲜花般芬芳馥郁。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

美体润肤

选择令人愉悦的精选美体润肤，让护疗体验更添奢宠，使肌肤更加柔软而有弹性

芦荟乳霜

适用于干性皮肤

人民币530元/30分钟

温馨贴士：芦荟精华能刺激细胞新生，为晒后的肌肤补水。

鳄梨奶昔

适用于所有皮肤类型

人民币530元/30分钟

温馨贴士：鳄梨、面粉、酸奶、牛奶与蜂蜜调配而成的乳白美体润肤，令肌肤柔软细腻，富有弹性。

丰厚泥膜

适用于普通与油性皮肤

人民币530元/30分钟

温馨贴士：利用富含有益矿物质的泥膜进行深度洁净，排出毒素，滋养肌肤。

纾润橄榄

适用于所有皮肤类型

人民币530元/30分钟

温馨贴士：以橄榄油与燕麦调配而成的裹身芳香可人，为肌肤增添魅力光泽。

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。

静心泡浴

选择最中意的静心泡浴，为舒适的Spa体验锦上添花

咖啡

温馨贴士：咖啡香气缭绕，令您压力尽释。

人民币390元/30分钟

桉香

温馨贴士：振奋身心的舒适泡浴，令人神清气爽，从头到脚焕发健康光彩。

人民币390元/30分钟

茉莉鸡蛋花

温馨贴士：香气宜人的芬芳花浴，振奋精神，为养生护疗画下完美句点。

人民币390元/30分钟

香橙牛奶

温馨贴士：添入鲜橙、牛奶与香橙精油，纯天然愈疗与营养功效显著，不可错过的安神泡浴。

人民币390元/30分钟

所有价格需加收10%的服务费及总额6%增值税。



OUR PHILOSOPHY

A statuesque tree found in the tropical rainforest of Asia, the Angsana is best noted for its crown of flowers that bursts into a fragrant shower of golden- yellow blooms unexpectedly. The glorious Angsana beholds the maxim to live life and savour time as it passes inexorably.

Sense of Serenity: Calm your mind and draw in the serenity of your surroundings. Relax as our therapist welcomes you with a soothing foot wipe. Complete the Angsana Spa experience with some post-treatment time to shed the cares of the world over a herbal drink and refreshments. All Angsana Spa treatments come with a complimentary 30-minute Calm Time of refreshments and relaxation. Enjoy the difference.

PLEASE TAKE A MOMENT TO READ THIS

Etiquette

For the consideration of others, we request that visitors keep noise to a minimum. Children are not allowed at the spa unless they are having a treatment, accompanied by an adult. We ask that you respect other guests' privacy by speaking softly.

Please switch your cellular phones and electronic devices off or to silent mode.

Calm Time

Guests will be accorded a 30-minute Calm Time of refreshments and relaxation per visit, except hand, foot and selected a la carte treatments.

Check-in

Please arrive at least 15 minutes prior to your scheduled treatment to avoid reduced treatment time. A late arrival will result in a shortened treatment to accommodate other guests fairly.

Valuables

We recommend that no jewellery be worn at the spa. The management and staff accept no responsibility for the loss of money or valuables of any kind brought into the spa premises.

Smoking and Alcohol

Smoking and the consumption of alcohol within the spa are prohibited.

Cancellation Policy

A 24-hour cancellation notice is required to help us re-schedule your appointment, subject to space availability. Any cancellation with less than 4 hours' notice will incur a 50% cancellation fee. A full fee will be imposed for a "no-show".

Refund Policy

Treatment packages are non-refundable. Unused portion of the packages are non-transferable or non-exchangeable for another time.

Gift Certificates

Treat a friend or loved one to an indulgent experience. Gift certificates are available for purchase. Please contact our spa receptionist for more details.

Disclaimer

The spa treatments, services and/or facilities received or utilised at Angsana Spa are intended for general purposes only and are not intended to be a substitute for professional medical treatment for any condition, medical or otherwise, that Guests may have. Guests will fully indemnify and hold harmless Angsana Spa, its holding company(ies), affiliates, subsidiaries, representatives, agents, staff and suppliers, from and against all liabilities, claims, expenses, damages and losses, including legal fees (on an indemnity basis), arising out of or in connection with the spa treatments, services and/or facilities.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

ANGSANA SIGNATURES

A selection of spa packages specially designed to refresh and rejuvenate the mind and body.

Floral Chic

CNY 1,950 / 180 min

- 60-minute Angsana massage · 15-minute nourish body wrap · 45-minute floral pouch scrub
- 60-minute choice of facials

Spa Tip: Give your body a well-deserved tune up with this ultimate treat that combines all of Angsana Spa's classic therapies. Take in the invigorating scent of the flowers, which is sure to brighten your day.

Vitality Starter

CNY 1,430 / 120 min

- 30-minute muscle stretching · 30-minute herbal salt compress · 60-minute choice of body massages

Spa Tip: Release all the built-up muscle tension and boost your flexibility. You will be ready to face the world after this delightful experience.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

ESSENCE OF ANGSANA

Take your pick from an array of thoughtfully-designed spa packages, specially tailored for different needs of the ladies and gentlemen.

Beauty Treat

CNY 1,350 / 120 min

· 60-minute choice of body massages or body treats · 60-minute facial

Spa Tip: Ideal for those looking to pamper from top to toe. Personalise your own medley of beautifying treatments, leaving you rejuvenated with an all-round radiance.

Purify Touch

CNY 1,350 / 120 min

· 30-minute ginger warmer body polish · 30-minute vitality mud mask · 60-minute choice of body massages

Spa Tip: Ideal for those looking to detox. The scrub deeply cleanses while warm ginger enhances blood circulation. The mud mask removes impurities, leaving you with refreshed skin.

Sweeten Up

CNY 1,350 / 120 min

· 30-minute candlenut body polish · 60-minute moisturising massage · 30-minute mini facial

Spa Tip: Ideal for those looking to unveil the inner glow. The candlenut is known to be packed with different vitamins and anti-oxidants, which works effectively to soften and moisturise your skin.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

ESSENCE OF ANGSANA

Take your pick from an array of thoughtfully-designed spa packages, specially tailored for different needs of the ladies and gentlemen.

Worry Free

CNY 1,180 / 90 min

· 60-minute javanese massage · 30-minute scalp massage

Spa Tip: Ideal for those looking to de-stress. Drift away in bliss as deep tissue massage techniques loosen the muscles and promote blood flow. The scalp massage targets pressure points to effectively clear your mind.

Wake Up Call

CNY 1,350 / 120 min

· 60-minute fusion massage · 30-minute foot massage

Spa Tip: Ideal for those looking to energise the senses. This is the perfect combination to improve flexibility and revive tired muscles. A relaxing foot massage rounds up the experience.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

BODY MESSAGES

Angsana Spa presents a selection of massages, each designed to soothe the body and revitalise the senses.

Angsana

CNY 800 / 60 min CNY 1,130 / 90min

Spa Tip: A signature massage created exclusively for Angsana Spa, to work on your body's key pressure points to strengthen inner "qi" or energy. Euphoria massage oil is used, which helps to promote concentration and rejuvenation.

Fusion

CNY 800 / 60 min CNY 1,130 / 90min

Spa Tip: A blend of Thai and Swedish massage techniques to soothe all aches, unblock stiffness and enhance flexibility. Invigoration massage oil is used to uplift and refresh the senses.

Javanese

CNY 800 / 60 min CNY 1,130 / 90min

Spa Tip: Adapted from ancient Balinese techniques, this deep tissue massage relieves body tension and promotes better sleep patterns. Harmony massage oil works to harmonise the mind, as music is to the soul.

Thai

CNY 800 / 60 min CNY 1,130 / 90min

Spa Tip: Unwind to a delicate stretching of your body to improve flexibility, followed by Thai massage techniques of palming and thumbing, without the use of oil, on your meridian lines.

Dreams

CNY 800 / 60 min CNY 1,130 / 90min

Spa Tip: Specially created for tired and worn-out bodies, this calming massage soothes tense muscles using warm Clarity oil, a blend of sesame and jojoba oil rich in Vitamin E.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

FOOT REFLEXOLOGY

Untie the knots in the muscles and perk up the senses instantly with these pick-me-ups.

Cloud Nine

CNY 900 / 90 min

Spa Tip: Induce deep relaxation with a back massage and soothe your cares with a foot polish. Complete this revitalising treatment with a foot reflexology massage.

Sole to Soul

CNY 550 / 60 min

Spa Tip: Untie the knots in your tired feet and comfort your worn-out body with a foot polish followed by an energising foot reflexology massage.

*Choice of foot baths:

Aroma salt: ideal for detoxifying and cleansing the skin.

Citrus: ideal for boosting the immune system and has anti-oxidant and anti-inflammatory properties.

Ginger: ginger improves blood circulation and has an anti-inflammatory effect.

Ginseng: ginseng is beneficial for alleviating fatigue and enhancing immunity.

Milk: milk moisturises and nourishes the skin, leaving it soft and dewy.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

【DIBI】 FACIAL

A selection of luxurious and efficient beauty treatments to rejuvenate and revitalize the skin

Lift Creator

CNY 1,880 / 90 min

Spa Tip: Lift Creator facial scientifically creates 3 steps for firming and lifting effect -remodelling skin contour, lifting and firmness, against free radicals. Impressively showing a clear girly look with firm and plump facial contour.

Cellular Repair

CNY 1,280 / 60 min

Spa Tip: This facial treatment has defined as a series of cell conditioning treatment. It is more than regulating the natural balance of skin microflora and perfectly provide nutrients to skin cells while providing a safe and comfortable environment for growing.

Hydra Perfection

CNY 980 / 60 min

Spa Tip: Hydra Perfector Facial can perfectly restore brightness, revitalizing and leaving the skin with a radiant glow. Skin dramatically absorb moisture and nutrients layer to layer while protecting and extending the lifespan of skin cells.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

BODY POLISHES

Choose from a sumptuous selection of body polishes made from natural ingredients and freshly concocted before your treatment.

Almond Milk

for all skin types

CNY 460 / 30 min

Spa Tip: A natural skin brightener where the skin is left lighter and more refined.

Fruits Delight

for all skin types

CNY 460 / 30 min

Spa Tip: Cleanse and brighten your skin with this anti-oxidant body scrub consisting of orange, carrot, apple and lime juice.

Honey Sesame

for normal & dry skin

CNY 460 / 30 min

Spa Tip: Smell as sweet as honey after this treatment while the skin emerges smoother after the gentle exfoliation.

CNY 460 / 30 min

Jasmine Frangipani

for oily skin

Spa Tip: Smell your floral best and show off sparkling skin after the treatment.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

BODY CONDITIONERS

Complete your spa package with a delectable selection of body conditioners to leave your skin soft and supple.

Aloe Cream

for dry skin

CNY 530 / 30min

Spa Tip: Discover the tingle of soothing aloe vera as it stimulates new cell growth and moisturises sunburnt skin.

Avocado Smoothie

for all skin types

CNY 530 / 30 min

Spa Tip: A milky combination of avocado, rice flour, yoghurt, milk and honey, this body conditioner softens while hydrating the skin.

Mud Mask

for normal & oily skin

CNY 530 / 30 min

Spa Tip: A deep cleansing treatment using rich mud to detoxify and nourish the skin.

Olive Soother

for all skin types

CNY 530 / 30 min

Spa Tip: This delectable conditioner blends olive oil and oatmeal to add a lovely sheen to your skin.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.

CALMING BATHS

Choose your favourite calming bath to complete your pampering spa experience.

Coffee

CNY 390 / 30 min

Spa Tip: The aromatic scent of the coffee helps to relax your body and mind.

Eucalyptus

CNY 390 / 30 min

Spa Tip: Feel totally energised with this uplifting bath to perk up your senses.

Jasmine Frangipani

CNY 390 / 30 min

Spa Tip: Feel suitably refreshed with this fragrant bath to conclude your wellness treat.

Orange Milk

CNY 390 / 30 min

Spa Tip: An irresistible bath, infused with fresh orange slices, milk and orange essential oil, packed with natural goodness and nutrients.

All prices are subject to prevailing 10% service charge and a 6% value-added tax of the total amount.